
Sent: Tuesday, June 28, 2022 4:19 PM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: относно Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за реда и 
условията за пътуване с обществения градски транспорт на територията на Столична община 
 
Уважаеми дами и господа, 
 
Предлагам да се отмени отпадането на талоните от 10 билета и възможността за закупуване на 
карта само за една линия, защото това е некоретна мярка към редовните пътници. 
Също така смятам за дискриминация пенсионерите да се делят по възраст - под и над 68 години.  
Картите за инвалидите или хора с ТЕЛК трябва да бъдат в отделна категория, също независимо от 
възрастта. 
Учениците също не трябва да бъдат задължавани да купуват карти за цялата градска мрежа, ако не 
им е необходимо. 
Също така е необходимо да бъзат разкрити повече пунктове за продажба на билети и карти за 
удобство  на гражданите. 
 
Подкрепям и мнението  на г-н Ивайло Вълков, както и на други  граждани на София. 
 
И още нещо - много важно: 
Не забравяйте, че градският транспорт е създаден да обслужва хората, а не да ги затруднява. 
 
С уважение, 
Галина Милева 
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